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 Dagsorden:

 

1. Godkendelse og underskrivelse af referat fra forrige bestyrelsesmøde         B

2. Budgetopfølgning 01.01.2020–31.12.2020 (bilag 1a og 1b)   O

3. Budget 2021 (bilag 2a og 2b) O/B

4. Skolefonden O

5. Halvårsrapport for skolens opfølgningsplan (bilag 3) O

6. Personalesager (lukket punkt)        O/B 

7. Generel orientering fra rektor og formand (bilag 4) O

8. Forslag til møderække 2021/2022 (bilag 5) O/B

9. Eventuelt       



Mødet er pga corona afholdt virtuelt

Ad. 1a Godkendelse og underskrivelse af referat fra forrige bestyrelsesmøde
Referatet bliver rundsendt til underskrift digitalt.

Ad. 2 Budgetopfølgning 01.01.2020–31.12.2020 (bilag 1a og 1b)  
Dorte Skallerup gennemgik budgetopfølgningen for 2020 og dermed årets forventede
resultat. Der er givet et forøget tilskud til coronarengøring og skolen har oplevet et mindre
elevfrafald end normalt. Corona har betydet, at der er lavet justeringer på en række poster
bl.a. på IT, bygning, markedsføring og inventar. Der har været en mindre afvigelse på
lærerløn. Årets resultat bliver forventeligt et underskud på 1.100.000 kr, at der er
underskud skyldes den ekstraordinære afregning af feriepenge.

Ad. 3 Budget 2021 (bilag 2a og 2b)
Dorte Skallerup gennemgik forslag til ændringerne til budget 2021. Der bliver givet et øget
undervisningstaksameter på 1500 kr pr årselev og derfor behandles budget 2021 allerede
på dette møde. Lønbudgettet opskrives med ca. fem tolvtedele af det forøgede tilskud, det
vil sige en gradvis opjustering til 73% i 2022, så en stabil ansættelsessituation sikres.
Carsten Jacobsen understregede, at det øgede taksameter bør anvendes på udgifter knyttet
til undervisningen, men bakkede op om det fremlagte budget. Thomas Jørgensen
præciserede at taxametre ikke knyttes til bestemte aktiviteter, hverken i op eller
nedgangstider, men var glad for enigheden om at sikre undervisningens gennemførelse.
Undervisningsmiddel- og efteruddannelsesposterne er opjusteret. Umiddelbart er posterne
for elevaktiviteter og internationale aktiviteter fastholdt, i håb om at kunne afvikle
aktiviteterne senere på året. Posten til byggeaktiviteter føres tilbage til tidligere års niveau.
Det forventede overskud er på 580.000 kr.

Beslutning: Bestyrelsen vedtog det fremlagte forslag til budget 2021.

Ad. 4 Skolefonden (bilag fremsendt forud for mødet)
Dorte Skallerup gennemgik regnskabet for Skolefonden. Der er få indtægter til Skolefonden
i disse år, men stadig midler nok til at kunne hjælpe i tilstrækkeligt omfang. Skolefonden
yder tilskud til elever både som stipendier og lån i forbindelse med studieture. Dorte
Skallerup har foretaget revision af regnskabet. Formuen er vokset lidt, da studieturene i
2020 blev aflyst, og tilskuddene derfor er blevet tilbageført til Skolefonden.

Ad 5 Halvårsrapport for skolens opfølgningsplan(bilag 3)
Thomas Jørgensen har lavet en halvårsgennemgang af skolens opfølgningsplan. Corona har
påvirket de fleste afsnit. Afsnittene falder i afsluttende reformimplementering, styrket
studiemiljø og fortællingen om BOAG, god arbejdsplads, dannelse og kompetenceudvikling
og anvendelse af egenproduceret materiale, herunder virtuel undervisning. Corona har
været en hindring i at nå nogle af punkterne - men der er også  opnået gode resultater på
nogle punkter - f.eks fortællingen om Borupgaard via det alternative koncept for
orienteringsaften. Der foreligger planer for, hvordan de sidste punkter i opfølgningsplanen
søges opnået og nogle punkter, f.eks. det om dannelse, udsættes sandsynligvis til næste
skoleår.



Ad 6 Personalesager (lukket punkt)

Ad 7 Generel orientering fra rektor og formand (bilag 4)
Søren Slotsaa og Thomas Jørgensen gjorde rede for debatten om fagligt efterslæb og evt.
tilpasset eksamen 2021.
Søren Slotsaa refererede fra bestyrelsesforeningenens debat om fordelingen på forskellige
taksametertyper, herunder fordelingen på grundtilskud og elevtilskud.
Bestyrelsesforeningen diskuterer også fortsat centralisering vs selveje, samt
fordelingsreglerne og klyngemodellen.
Johan Klingenberg Müller spurgte til skolens løfteevne. Thomas Jørgensen informerede om
at den ligger nogenlunde neutralt, som det er tilfældet med mange store skoler som
Borupgaard.

Ad 8 Forslag til møderække 2021/2022 (bilag 5)
Den endelige møderække i 2021/2022 blev:
1. september 2021

24. november 2021

9. februar 2022

30. marts 2022

15. juni 2022

Der skal findes en ny dato til novembermødet mellem bestyrelsen og udvalgte

medarbejdere og elever. Foreslås til den 9. November 2021. Aftales endeligt på næste

møde

Ad 9 Evt.
Intet til eventuelt.

Næste møde afholdes den 24. marts 2021 kl 16.00.


